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Zápis schůze Rady pro vnitřní hodnocení vysoké školy CEVRO Institut, z. ú. ze 
dne 26. 4. 2023 
 
Účast: dle prezenční listiny 
Schůze byla zahájena předsedou Rady, rektorem CEVRO Institut, z. ú. doc. T. Jarmarou, Ph.D., který 
seznámil členy Rady s pořadem projednávaných témat. 

 

1. Schválení zápisu z minulé schůze     (schváleno poměrem 11–0–0) 

 

2. Projednání a schválení jednotlivých částí Průběžné zprávy o vnitřním hodnocení za rok 

2022 

Členové Rady diskutovali jednotlivé části Průběžné zprávy a rozhodli, že každá část bude schvalována 

zvlášť a o celé Průběžné zprávě bude hlasováno nakonec. Vzhledem k tomu, že o většině bodů byla 

diskuse již na minulém zasedání Rady, nebyla navrhovaná zpráva probírána bod po bodu, ale 

zpracovatelé jednotlivých částí shrnuli podstatu jimi zpracovaného okruhu a odpovídali na dotazy členů 

Rady a upřesňovali formulace zprávy.  

 

Části Průběžné zprávy: 

I. Hodnocení kvality studijních programů     (podklady dr. M. Hýbnerová) 

Diskutovala se podoba studentského dotazníku pro průběžné hodnocení a kvalita pedagogické činnosti 

vyučujících, na všechny vyučující budou v dalších obdobích v rámci akreditace kladeny další a vyšší 

nároky, zvažuje se zavedení absolvování tzv. pedagogického minima i pro akademické pracovníky na 

VŠ. Pedagogové by se měli zaměřit na kvalitu kvalifikačních prací a ty nejkvalitnější práce předseda 

státnicové komise ve shodě se členy komise a ve shodě s posudky kvalifikační práce navrhne 

prorektorce pro studium na zařazení do „seznamu nejkvalitnějších prací“.   

         (schváleno poměrem 11–0–0) 

 

II.  Hodnocení kvality programů CŽV     (podklady Mgr. J. Cieslar) 

Diskutovalo se nad charakterem kurzů CŽV, které jsou zaměřeny na profesní rozšiřování znalostí a 

kompetencí. Jiná očekávání účastníků kurzů CŽV oproti studentům denního a kombinovaného studia 

jsou i ohledně studijních opor. Dlouhodobě bude sledovaná možnost navázání dalších kurzů na 

profesní vzdělávání (Komory, ministerstva).        

          (schváleno poměrem 

11–0–0) 

 

III. Hodnocení kvality tvůrčí činnosti a internacionalizace      (z podkladů tajemnice pro vědu zpracovali 

dr. M. Hýbnerová a Mgr. J. Cieslar) 

Je kladem důraz na program Erasmus+, a nejen na výjezdy a příjezdy studentů, ale i na výjezdy 

pedagogů. Výjezdy studentů je nutné podpořit snížením školného, variabilitou délky pobytu (tzv. 

blendid Erasmus). Taktéž se Erasmus+ musí přizpůsobit geopolitickým změnám a pečlivě rozvažovat, 

s jakými zeměmi bude dále rozvíjena spolupráce.  
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Do studentské ankety bude doplněna otázka na zkušenost a využitelnost získaných znalostí z pobytu 

Erasmus+. Rektor pro zvýšení kvality tvůrčí činnosti vyhlásil motivační program pro akademiky ohledně 

jejich publikací ve Wos a Scopus. 

         (schváleno poměrem 11–0–0) 

 

IV. Hodnocení kvality souvisejících činností     (podklady Mgr. L. Habadová) 

Ředitelka seznámila Radu se změnou názvu školy na Vysoká škola Cevro, původní část pojmenovaná 

CEVRO bude označena jako Liberálně-konzervativní akademie s účinností s novým školním rokem. 

Nastínila i budoucí vize rekonstrukce školy. Diskutovalo se o knihovním systému, vzhledem 

k preferencím studentů, Cevro vstoupilo do systému výpůjček odborných elektronických knih 

z různých nakladatelství. Systém za úplatu poskytuje nakladatel Aleš Čeněk. Do studentské ankety 

bude doplněna otázka na povědomí o knihovním systému včetně uživatelského nastavení do půjčování 

e-knih. Otázky do formuláře studentské ankety zpracovává externí firma, tedy je nutno se zamyslet i 

nad dalšími otázkami ohledně zpětných vazeb a poté hromadně (najednou) dát požadavek na úpravu 

otázek.    

         (schváleno poměrem 9–0–0) 

 

3. Schválení Průběžné zprávy o vnitřním hodnocení za rok 2022 

Po drobných formulačních a jazykových úpravách byla předložena celá zpráva ke schválení členy Rady

         (schváleno poměrem 9–0–0) 

 

4. Různé, diskuse 

Diskuse o pilotním zavedení průběžných e-hodnocení pedagogů studenty (provede: dr. F. Mičánek a 

Mgr. F. Šíma) 

 

Další schůze Rady se uskuteční na přelomu listopadu a prosince 2023. 

 

Zapsala: doc. I. Bažantová 

Verifikoval: doc. T. Jarmara 

 
ROZDĚLOVNÍK:  
Akademičtí pracovníci, zaměstnanci 

• doc. Mgr. Tomáš Jarmara, PhD. předseda 

• doc. JUDr. PhDr. Ilona Bažantová, CSc., místopředsedkyně 

• Ing. František Mičánek, Ph.D. 

• Mgr. Ludmila Habadová 

• Mgr. et Mgr. Michaela Hýbnerová, Ph.D., LL.M. 

• Mgr. Jan Gazda, PhD. 

• JUDr. Václav Pilík, PhD. 
 

Studenti a absolventi 

• Mgr. Jiří Cieslar 

• Bc. Jiří Richter 

• Mgr. Filip Šíma 

• Lukáš Peroutka 

 
 


